
PROTOKOLL FRA ÅRSMØTE I KNUTSHØ VILLREINOMRÅDE 2016.  

 

Årsmøtet ble holdt på Gruvekroa, Folldal onsdag 06. april kl. 19:00. Det var 23 fremmøtte: 
Narve Hårstad (OBA), Trond Berger (Statskog), Simen Kalbækken (Kvikneskogen), Ingebrigt 

Storli (Kvikne Utmarksråd), Kristin L- Austvik (Kvikne Utmarksråd), Johan Ragnar Eggen 

(Snøhetta og Knutshø villreinnemnd), Jon Tore Dalsegg (Snøhetta og Knutshø villreinnemnd), 

Øyvind Bakken Berg (Snøhetta og Knutshø villreinnemnd), Geir Atle Bobakk (Kvikneskogen 

Vest), Lars Børve (Dovrefjell Nasjonalparkstyre), Bjørn Brendbakken (MFJF), Hallgeir 

Brendbakken (Fådal jakt og fiske SA), Reidar Leet (Fådal jakt og fiske SA), Odd Enget (Folldal 

Fjellstyre), Per Eivind Husom (Øvre Folldal Utmarkslag), Tore Rødseth Ulvund (Snøhetta og 

Knutshø villreinnemnd), Ivar Næverdal (Kvikne Utmarksråd), Ola Rønning (Burufjellet), 

Magne Rønning (Vollan Utmarkslag), Per Olav Slåsæther (Knutshø villreinutvalg), Vidar 

Bakken (Knutshø villreinutvalg), Olav Strand (NINA) og Håvard Rønning (Sekretær Knutshø 

villreinutvalg).   
  
Saker: 

1. Godkjenning av innkalling og saksliste. Valg av møteleder og to til å underskrive 
årsmøteprotokollen. 
Narve Hårstad åpnet møtet og ønsket velkommen. Innkalling og sakliste ble godkjent og 

Narve Hårstad valgt til møteleder.  Simen Kalbækken og Trond Berger ble valgt til å 

underskrive protokollen. 

2. Faglig innlegg ved Olav Strand, NINA. 
Orientering om «veien videre» i Knutshø;  

• Målsetting om litt aktivitet – drektighetsundersøkelser og parasittscreening 

• Mellomår 

• Interimstyre 

• Fagplan 

• Oppfølging av FoU-rapport 

• Handlingsprogram regional plan 

• Innsamling av radiosendere – premiering av jegere. 

Orientering om tilfellet av CWD i Nordfjella. 

3. Årsmelding 2015 
Narve Hårstad leste årsmeldinga og redegjorde for rapporten «Oppsyn og felling 2015». 

Årsmelding for 2015 ble enstemmig godkjent. 

4. Regnskap for 2015. 
Håvard Rønning redegjorde for regnskapet og Narve Hårstad leste revisjonsberetning. 

   Regnskap for 2015 ble enstemmig godkjent. 
 

5. Kvote, kvotesammensetning og jakttid for 2016  
Narve Hårstad la frem og redegjorde for følgende forslag fra styret til årsmøtet: Kvote på 400 
dyr med fordeling 25% fritt dyr, 30% simle/ungdyr og 45% kalv.  Forslaget er basert på 
minimumstelling på 1237 dyr, og beregnet vinterstamme på 1339 dyr. Jakttid foreslås fra og 

med 20. august til og med 21. september.   
Kvote, kvotesammensetning og jakttid ble enstemmig godkjent. 



6. Kontingent og budsjett 2016 
Håvard Rønning redegjorde for forslag på kontingent og budsjett for 2016.  

Styrets forslag på kontingent og budsjett ble enstemmig godkjent. 

7. Valg og fastsetting av godtgjørelse til tillitsmenn. 
Valgkomiteen har bestått av leder Arne Idar Buseth, Olav Tallerås og Lars Rise. Narve Hårstad 
la fram valgkomiteens innstilling; 
Leder for 1 år:   Narve Hårstad (2015 – 2018) 
Nestleder for 1 år:  Bjørnar Brendryen (2014 – 2017) 
Utvalgsmedlemmer: Trond Berger (2015-2018) 

Arnt Strand (2016 – 2019) NY 
 Jørgen Strømhaug (2016 – 2019) NY 

 
Varamedlemmer: Ivar Arne Hagen for Narve Hårstad (2015 – 2018) 

Per Olav Slåsæther for Bjørnar Brendryen (2014 – 2017) 
Kjell Bratlien for Trond Berger (2015 – 2018) 
Marit Mjøen for Arnt Strand (2016 – 2019) NY 
Hallgeir Odden for Jørgen Strømhaug (2016 – 2019) NY 

 
Revisorer:  Erik Flataas med vara Tor Granvold for 1 år. 
    Halvor Hektoen med vara Trond S. Brendryen for 1 år. 
 
Valgkomite: Olav Tallerås, leder, med vara Jorid Bårdseng 
   Lars Rise med vara Nils P. Hårstad 
   Magne Torleif Rønning med vara Ivar Næverdal NY 
 
Alle ble enstemmig valgt.  
 
Godtgjørelser foreslås uendret.  Formann kr. 10 000 pr. år, styremedlem kr 1500 pr. møte, 

revisorer kr 1500 pr. år og kjøregodtgjørelse etter statens satser. Forslaget ble enstemmig 

vedtatt.  

8. Trekning av fridyrkort 
Det ble foretatt trekning blant jegere som hadde levert kjever av kalv i 2015. Den heldige 

vinneren av ett fridyrkort i 2016 ble Emil Bakken. 

9. Revisjon av tellende areal 
Det ble orientert om prosessen med gjennomgang av tellende areal. 

Vedtak: Forslag på tellende areal, inklusive kart, liste over areal med endringer fra forrige 

gjennomgang og høringsinnspill oversendes villreinnemnda som søknad om godkjenning av 

tellende areal.  

10. Innkomne saker 
Det var ingen andre innkomne saker til årsmøtet. Kristin Lund Austvik orienterer om prosess 

med ny overgangsavtale og oppsynsordning. 

Møtet slutt 21.30 

Referent:  Håvard Rønning                                Simen Kalbækken                     Trond Berger 
                                                               (sign)                                     (sign)     
 


